
Tillæg til  

Referat af General forsamling i Nordbyfælled, Grundejerforening 2021, dateret d. 10. marts 2021 

Der er efter offentliggørelse af referat gjort indsigelser mod enkelte punkter i referatet under ”5. Rettidigt 

indkomne forslag fra medlemmer” fra Pernille (Tranevej 60) og Poul-Erik (Tranevej 109).  

Indsigelserne går på, at man ikke er enig i, at der blev aftalt en ”græs buffer zone på minimum 10 meter til 

grundejerne hække”, men kun 3 meter, ligesom man heller ikke er enig i, at ”Forslag og anbefalinger fra 

gruppe skal godkendelse af bestyrelsen før disse kan sættes i værk.”, da man havde forstået det således, at 

man kunne handle indenfor de afsatte kr. 35.000 i budgettet. 

Efterfølgende må bestyrelsen også erkende, at normal procedure og iht. vedtægterne ikke har været fulgt, 

således at referatet ikke er godkendt og underskrevet af bestyrelse og dirigent. I bestyrelsen er der også lidt 

divergerende opfattelser af, hvad der blev endeligt aftalt. 

Afvigelsen fra normal procedure ift. referat og de divergerende opfattelser af det aftalte, må desværre nok 

tilskrives de uvante forhold på online mødet, ligesom tekniske udfordringer under mødet også kan have 

forårsaget, at der er dele eller sammenhænge, som deltagere ikke har hørt eller misforstået. 

Konklusionen fra bestyrelsen side er, at der fremadrettet uanset mødeform skal sikres samme procedure 

som tidligere ift. referat fra generalforsamlingen.  

Ift. biodiversitetsprojektet, så er det gennemført indenfor rammerne af budget og den største afstand til 

hæk, som har været diskuteret, hvorfor uoverensstemmelse ift. det gennemførte alene vedrører 

involvering af/godkendelse fra bestyrelse inden igangsætning. Da der ikke kan igangsættes yderligere 

biodiversitets anlægsarbejder indenfor budget, så vil vi overlade til den næste generalforsamling at 

fastsætte rammerne for eventuelle fremtidige biodiversitetsprojekter. 

 


